
CO NÁM DALA ZÁKLADNÍ ŠKOLA?

Když  tak  přemýšlíme nad  tím ,  co  nám dala  Základní  škola  v 
Mikulovicích,  hned  nás  napadnou  naši  spolužáci,  protože  se 
známe hodně dlouho a víme o sobě vlastně všechno. Dříve jsme 
spolu nevycházeli tak dobře jako dnes, je to hlavně kvůli tomu, že 
už jsme starší. Dříve jsme se hádali, na ničem jsme se nezhodli, 
ale dnes už víme, že s nikým jiným už tak dlouho na jiné škole 
nebudeme a  proto  se nám bude hodně stýskat.  Bude se nám 
stýskat po spolužácích, po učitelích, kteří se nás ujali hned první 
den školní docházky a vlastně se nám bude stýskat po celé škole. 
Ještě před rokem jsme si říkali, atˇjsme už co nejdříve ze školy 
pryč,  ale  teď  se  nám odsud vůbec nechce.  Je  to  hlavně  kvůli 
tomu, že jsme zde už 9 let a všichni se tady o nás starali a snažili 
se nám pomáhat, někdy nás škola vůbec nebaví, ale víme, že ty 
pětky v žákovské knížce jsou jen pro naše dobro, a že nás nutí se 
učit.  Škola  není  jen  učení,  jsou  to  také  výlety  s  naší  třídní 
učitelkou paní Maloulovou, za které ji moc děkujeme, dále to jsou 
různé  školní  akce,  kterých  je  vždycky  dost  a  skvěle  se  vždy 
pobavíme...Chtěli  bychom  za  celou  třídu  poděkovat  všem 
učitelům a vychovatelům, patří jim velký dík a nejen za to, co nás 
naučili.  Jako prvňáčků  se  nás  ujal  pan učitel  Duma,  který  nás 
naučil,  psát,  počítat  a  číst,  ve  třetí  třídě  byla  naší  třídní  paní 
učitelka Teplá, kterou jsme měli moc rádi. Nyní je naší třídní paní 
učitelka Maloulová, které děkujeme za trpělivost, za výlety a za to, 
že  nás  toho  hodně  naučila.  Neuvěřitelně  těch  9  let  uteklo. 
Nejraději bychom se vrátili v čase a byli zase těmi bezstarostnými 
prvňáčky.Teď nás čekají střední školy, noví spolužáci, noví učitelé 
a nové povinnosti a zkušenosti. Každý už se těší do nové školy, 
ale zároveň nechceme odejít z této.
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